
 1/3 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-29/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  5. srpnja 2018. 
                                    
 

ZAPISNIK 
S 37. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 

37. sjednica VMO Turnić održana je 3. srpnja 2018. godine (utorak) u 18:00 sati u prostorijama 
Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

• Nikola Jurić, predsjednik VMO 
• Roža Butković, članica VMO 
• Paško Mrčela, član VMO 
• Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni:  

• Dario Kos, zamjenik predsjednika VMO 
• Viktor Požgaj, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika s 36. sjednice VMO Turnić: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zahtjevi građana 
2. Odgovori nadležnih službi 
3. Razno 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Vijeće je primilo dopis stanara zgrade A. Barca 4a zbog nedavno iscrtanih žutih linija na 
parkiralištu kod zgrade. Stanari smatraju da su linije iscrtane na krivom mjestu, te izražavaju 
nezadovoljstvo jer su time ukinuta 4 parkirna mjesta.  
 

Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži predmetni zahtjev i proslijedi ga 
nadležnim službama na daljnje postupanje.  

 
 
Vijeće je primilo zahtjev stanara zgrade A. Kosića Rika 8a-8c kojim traže orezivanje stabala ispred 
zgrade. Stanari navode da su se stabla jako razgranala i zaklanjaju im ulazak svjetlosti u stanove. 
Grane stabala su teške i pri svakom jačem vjetru se lome i oštećuju vozila, te predstavljaju 
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opasnost za prolaznike. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži predmetni zahtjev i proslijedi ga 
nadležnoj službi na daljnje postupanje. 

 
 
Vijeće je primilo zahtjev stanarke zgrade Turnić 3 kojim traži sanaciju betonskog prilaza prema 
zgradi. Stanarka navodi da je betonski prilaz popucao, neravan i iz njega raste korov. 
 
Zaključak: 

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži predmetni zahtjev i proslijedi ga 
nadležnoj službi na daljnje postupanje. 

 
 
Vijeće je primilo dopis ovlaštene predstavnice zgrade F. Čandeka 31 kojim se traži postavljanje 
„ležećih policajaca“ nekoliko metara prije prilaza zgradi zbog povećanja sigurnosti za pješake i 
stanare. Ovlaštena predstavnica navodi da je već u nekoliko navrata na predmetnoj lokaciji bilo 
naleta vozila na pješake i djecu.  
 
Zaključak:  

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži predmetni zahtjev i proslijedi ga 
nadležnim službama na daljnje postupanje.  

 
 
AD 2 
Vijeće je primilo odgovor Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti na upit ovlaštenog 
predstavnika zgrade A. Raspora Španca 3 vezan uz zamijenjenu rasvjetu u ulici. Direkcija u 
odgovoru navodi da je provedena zamjena rasvjetnih tijela kroz ulicu smanjila potrošnju električne 
energije, a za sveobuhvatno rješenje javne rasvjete potrebno je izraditi tehničko rješenje i postaviti 
dva nova stupa da bi se postigla rasvijetljenost i ravnomjernost rasvjete u predmetnoj ulici. 
Navedeno će se planirati planom održavanja komunalne infrastrukture u 2019. godini.  
 
Zaključak:  

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. Podnositelju upita potrebno je dostaviti 
odgovor nadležne službe.  

 
 
Direkcija zajedničkih komunalnih djelatnosti dostavila je odgovor kojim obavještava da zbog 
ograničenog proračuna za komunalno održavanje javnih površina u ovoj godini nije u mogućnosti 
postaviti koš za smeće u parku kod zgrade A. Kosića Rika 2, te će se isto uvrstiti u Plan za 2019. 
godinu.  
 
Zaključak:  

• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Paško Mrčela je upoznao prisutne s problemom mokrenja nepoznatih osoba pod prozore i balkone  
zgrade A. Koisća Rika 4, te potrebu postavljanja ograde na zelenu površinu ispod balkona.  
 
Zaključak:  

• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se predmetni zahtjev proslijedi nadležnim 
službama. 

 
 
Nikola Jurić je skrenuo pozornost prisutnima da još nije riješen problem nemogućnosti izlaska 
invalidne osobe iz zgrade Franje Čandeka 29a, te moli da se uputi još jedna požurnica nadležnoj 
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službi. 
 
Zaključak:  

• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Turnić: 
 

                  Jelena Orban Ramić Nikola Jurić 
 


